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W związku z interpe|acją złoŻoną pTZęz Panią na sesji Rady Gminy Bartniczka

w dniu 28 grudnia 2018r. w sprawie zainstalowania jednej l*py oświętlenia ulicznego

na drodze między budynkiem ośrodka Zdrowiaw Jastrzębiu, a blokiem mieszkalnym nr 16.

Uprzejmie informuję, że po przeanalizowaniu povłyŻszego zagadnienia, droga przy kt&ej

miała by byó zainstalowana lampa oświetleniowa nie jest własnoŚcią Gminy. Wobec czego

Gmina nie może ponosió kosztów związanych z uttzymaniem urządzeń na terenach nie

będąc ich właścicielem.
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